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Abstract (en)
The apparatus has a pyrometric component (2) i.e. cylindric storage vessel, foamely arranged in a coating element (1) i.e. sheet jacket. The coating
element comprises an accurately sealed opening area (4) when the coating element is foamed with a cover element (3) and before foaming of the
pyrometric component. The cover element remains with an integrally formed sealing element (5) after the cover element is foamed with the opening
area, where the sealing element is entirely formed on the cover element with respect to the opening area.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Wärmetechnisches Gerät, umfassend ein Mantelelement (1), in dem ein wärmetechnisches Bauelement (2) eingeschäumt
angeordnet ist, wobei das Mantelelement (1) vor dem Einschäumen des Bauelements (2) einen beim Einschäumen mit einem Deckelelement (3)
passgenau verschlossenen Öffnungsbereich (4) aufweist. Nach der Erfindung ist vorgesehen, dass am nach dem Einschäumen im Öffnungsbereich
(4) verbleibenden Deckelelement (3) ein einteilig an diesem ausgebildetes Dichtelement (5) vorgesehen ist.
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